
 
OSNOVNA ŠKOLA BREZOVICA 

Brezovička cesta 98a,  

10257 Brezovica, Zagreb 

KLASA:  

URBROJ:  

Brezovica, 13. listopad 2022. 

 

ZAPISNIK 

S 12. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Brezovica održane dana 13.10.2022. u učionici 

29 Osnovne škole Brezovica s početkom u 19:00h sati. 

 

Nazočni članovi školskog odbora: Zdravko Lučić, Ivan Petrić, Sanja Konjić, Danijela 

Abramović, Jasenka Valašek. Larisa Oreški Šebek 

Sjednici nazočan: 

Ravnatelj: Darko Rogalo 

Zapisničar: Sanja Konjić 

 

Predsjednik Školskog odbora Zdravko Lučić pozdravlja nazočne i otvara 12. sjednicu Školskog 

odbora. Utvrdio je da su nazočni 6 članova Školskog odbora i da se mogu donositi pravovaljane 

odluke.  

Predsjedatelj sjednice Školskog odbora predlaže usvajanje dnevnog reda:  

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 11. sjednice Školskog odbora. 

2. Verifikacija mandata člana ŠO-a iz reda Vijeća roditelja 

3. Donošenje školskog kurikuluma za školsku godinu 2022/2023 

4. Donošenje godišnjeg plana i programa za školsku godinu 2022/2023 

5. Zahtjev za zakup školskog prostora 

6. Razno 

 

Ad.1. Usvajanje zapisnika 11. sjednice 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno je usvojio zapisnik 11. sjednice od 15.9.2022. 

godine. 

 

Ad. 2. Verifikacija mandata člana ŠO-a iz reda Vijeća roditelja 

Zaključak: Školski odbor verificira mandat gospođe Šebek kao predstavnice 

Vijeća roditelja. 

 



Ad.3. i Ad.4)  Donošenje školskog kurikuluma i godišnjeg plana i programa za školsku 

godinu 2022/23 

 

Zaključak: Školski odbor jednoglasno usvaja školski kurikulum kao i godišnji 

plan i program za školsku 2022./2023.godinu. Školski odbor prihvaća prijedlog 

ravnatelja o nenastavnim danima. 

Ad.5. Zahtjev za zakup školskog prostora 

Zaključak: Školski odbor daje suglasnost za zakup školskog prostora. 

 

Ad.6. Razno  

Zaključak: Školski odbor prima na znanje sve navedeno te daje ravnatelju 

suglasnost za sistematske preglede, nabavu informatičku opremu, te kupovinu 

nove mesoreznice. 

Zaključak: Školski odbor smatra da kolegici nije osporeno njezino pravo, prava 

kolegice Bosanac nisu narušena jer se kasni sa isplatom. Sve ovisi o dinamici kojom 

Ministarstvo znanosti ispunjava svoje obaveze. Nakon uvida u zahtjev i 

utvrđivanja činjeničnog stanja, te rasprave o predmetu, ustanovljeno je da zahtjev 

nije osnovan za Školski odbor i da se kao takav ne prihvaća, jer dinamika isplate 

nije u nadležnosti Školskog odbora. 

 

         

Nitko nema što dodati, predsjednik zaključuje sjednicu u 19:45h 

 

Zapisničar:                                                                 Predsjednik školskog odbora: 

Sanja Konjić                                                            Zdravko Lučić 

 

 


